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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd utser 1:a vice ordförande 
Peter Backlund (L) att tillsammans med ordförande Hassan Jama 
(V) justera dagens protokoll. 
  
Justering sker tisdag den 30 maj 2023. 
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§ 2 
Fastställande av dagordning  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner dagordningen. 
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§ 3 
Skrivelse om kulturplats Snösätra  
Svar på skrivelse från (M), (L) och (C) 
EÅV 2023/236 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning har den 23 februari 
2023 tagit emot en skrivelse om Snösätra kulturpark från Gustav 
Johansson m.fl. (M), Peter Backlund (L) och Christina Petersson 
(C). I skrivelsen ställs följande frågor: 

1. Hur ska stadsdelsförvaltningen arbeta med övriga berörda 
förvaltningar och bolag för att tydligt säkerställa kulturens 
långsiktiga närvaro på platsen. 

2. Hur ser stadens plan för ut att etablera nya hyresgäster i de 
nu tomma lokalerna? 

3. Hur ser staden på sitt ansvar för närvaro på platsen i syfte att 
öka tryggheten? 

4. Finns det en pågående planering för att ändra gällande 
detaljplan för att säkerställa kulturens framtid på platsen, 
t.ex. genom mindre industri som planbestämmelse? Om inte, 
är kulturens plats likväl säkrad och i så fall på vilken 
juridisk grund? 

 
Stadsdelsförvaltningen har sedan tre år tillbaka ett uppdrag från 
kommunfullmäktige att samordna arbetet med att etablera en 
kulturpark i Snösätra. I arbetet deltar flera förvaltningar och externa 
aktörer. Arbetet fortsätter med att söka former för en långsiktigt 
hållbar modell för kultur, trygghet och säkerhet i Snösätra. Innan 
man går in i en kostsam och osäker detaljplaneprocess behöver 
staden fortsätta att pröva aktörer och verksamhet med tillfällig 
upplåtelse, tillfälliga bygglov och ännu en tid av kortare 
finansieringslösning. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Särskilt uttalande 
Emelie Wassermann (SD) lämnar ett särskilt uttalande: 
  
På nämndinformationen 2023-05-16 fick vi förevisat den nya 
hemsida som föreningen Kulturkvarter Snösätra skapat med 
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anledning av det samarbetsavtal som upprättats med Enskede-
Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning. På denna hemsida lyfts bland 
annat evenemanget Springbeast 2023 som genomförs med stöd från 
Kulturförvaltningen. 
  
Informationen på hemsidan var vid visningen uteslutande på 
engelska. Med hänvisning till att föreningen Kulturkvarter Snösätra 
är värd för de kulturaktörer som får kulturstöd via 
Kulturförvaltningen är det av yttersta vikt att information är 
tillgänglig. Då svenska är det språk som alla boende i Sverige ska 
ha tillgång till undrar vi vilka krav förvaltningen ställer på 
Kulturkvarter Snösätra gällande att föreningens information är 
tillgänglig för medborgarna. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/236-2 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om kulturplats 
Snösätra 

 EÅV 2023/236-1 Skrivelse om kulturplats Snösätra 
 EÅV 2023/236-3 Lägesrapport 4 
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§ 4 
Skrivelse om brister i samhällsvården av barn och unga  
Svar på skrivelse från (L) 
  
EÅV 2023/238 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Peter Backlund (L) har lämnat en skrivelse om de allvarliga brister 
inom samhällsvården som Justitieombudsmannen (JO) konstaterat. 
JO lyfter fram bristen på platser och att kvaliteten på 
samhällsvården är undermålig. Utifrån detta vill Peter Backlund (L) 
ha en redogörelse från förvaltningen vilka konsekvenser detta kan 
ha fått för barn och unga inom Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning. 
 
Förvaltningen anser att det finns brister avseende möjligheten att få 
plats till behövande barn och unga. Det finns även brister i 
kompetens, främst avseende tillgång till psykologer. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Jäv 
Gustav Johansson (M) anmäler jäv och deltar inte i genomgång och 
beslut i ärendet. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1129160 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om brister i 
samhällsvården av barn och unga 

 EÅV 2023/238-1 Skrivelse om brister i samhällsvården av 
barn och unga 
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§ 5 
Skrivelse om rökning i stadens lekparker och 
fritidsgårdar  
Svar på skrivelse från (SD) 
EÅV 2023/240 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Emelie Wassermann (SD) har skickat in en skrivelse till 
förvaltningen med frågor om rökning i anslutning till lekparker, 
samt hur förvaltningen arbetar för att medarbetare ska följa stadens 
policy om en rökfri arbetsplats. Enligt författaren av skrivelsen 
röker anställda från Högdalens fritidsgård nära Önskeringens 
lekpark, trots att det råder rökförbud där. 
 
Förvaltningen bekräftar att inom stadens verksamheter gäller 
policyn för rökfri arbetstid, och det finns inga undantag för detta. 
Författaren av skrivelsen har tidigare framfört klagomål om att 
fritidsgårdspersonal har rökt i parken. I december 2022 kontaktades 
ansvarig för verksamheten för att säkerställa att personal från 
fritidsgården är införstådda i, och följer, stadens policy om en rökfri 
arbetsplats. 
 
Förvaltningen bedömer inte att det finns ett utbrett problem med 
människor som bryter mot rökförbudet i stadsdelsområdets 
lekparker, vilket är glädjande. Förvaltningens åtgärder för att 
säkerställa att förbudet efterlevs handlar framförallt om att sätta upp 
förbudsskyltar i berörda områden. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/240-2 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om rökning i 
stadens lekparker och fritidsgårdar 

 EÅV 2023/240-1 Skrivelse om rökning i stadens lekparker 
och fritidsgårdar 
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§ 6 
Skrivelse om behov av ordningsvakter  
Svar på skrivelse från Emelie Wassermann (SD) 
EÅV 2023/237 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd gav den 23 februari 2023 
förvaltningen i uppdrag att svara på en skrivelse om ordningsvakter 
från Emelie Wassermann (SD). I skrivelsen framförs en oro kring 
att de ekonomiska resurserna för stadens ordningsvakter har 
reducerats jämfört med tidigare år, eftersom att ordningsvakterna 
fyller en betydande roll som komplement till polisens arbete. 
  
Från och med den 1 januari 2023 förändrades uppdraget för stadens 
mobila ordningsvakter (MOV) med ett minskat antal ordningsvakter 
i tjänst, samt förändrade arbetstider till 11:00 – 22:00. Med 
anledning av att det mobila uppdraget är behovsstyrt kommer deras 
närvaro i respektive område sannolikt variera i större grad mot 
tidigare. Eftersom det geografiska området är fortsatt lika stort med 
färre resurser kommer MOV mer tydligt arbeta efter olika 
prioriteringar av den aktuella lägesbilden i stort, vilket innebär att 
vissa områden kommer få mer återkommande besök än andra. 
  
Ordningsvakternas arbete är däremot endast en del av det 
trygghetsskapande arbetet som i övrigt bedrivs. Utifrån rådande 
budget och uppdrag fokuserar förvaltningen på övriga förebyggande 
insatser och åtgärder. Detta kombineras med samverkan inom 
staden, polis och andra samhällsaktörer för att hitta konstruktiva och 
effektiva lösningar utifrån den aktuella lägesbilden. 
  
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/237-3 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om behov av 
ordningsvakter 

 EÅV 2023/237-1 Skrivelse om behov av ordningsvakter 
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§ 7 
Tertialrapport 1 år 2023 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd  
EÅV 2023/371 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

tertialrapport 1 år 2023 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd inklusive bilagor och överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner ansökan 
om budgetjustering hos kommunstyrelsen med 5,8 mnkr för 
lokaländamål enligt bilaga 1 (drift). 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner ansökan 
om budgetjustering hos kommunstyrelsen med 0,5 mnkr för 
trygghetsskapande åtgärder enligt bilaga 2 (investering). 

4. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner ansökan 
om budgetjustering hos kommunstyrelsen med 1,1 mnkr 
för maskiner och inventarier enligt bilaga 2 (investering). 

5. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner ansökan 
om kompetensutvecklingsmedel om 1,5 mnkr för 
språkutbildning inom förskola enligt bilaga 3. 

6. Enskede-Årsta Vantörs stadsdelsnämnd godkänner ansökan 
om kompetensutvecklingsmedel om 0,6 mnkr för utbildning 
i palliativ vård enligt bilaga 4. 

7. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd fastställer 
omslutningsförändringar om 41,3 mnkr. 

8. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens förslag till justerade årsmål 
för indikatorer under kommunfullmäktiges mål för 
verksamhetsområdena 3.2.och 3.4.  

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen bedömer att det arbete som genomförts hittills under 
året bidrar till att kommunfullmäktiges tre inriktningsmål kommer 
att uppnås helt. Tolv mål för verksamhetsområdena bedöms att 
uppnås helt och fyra delvis. Under perioden har verksamheten 
påverkats av bland annat den höga inflationen, höga kostnader för 
vård samt utbetalt bistånd liksom osäkerhetsfaktorer kring nyttjande 
av beviljade insatser. 
  
Prognosen visar ett underskott om 10,1 mnkr före 
resultatöverföringar och ett utfall inom fastställd budget efter 
resultatöverföringar. För investeringar redovisas ett utfall inom 
fastställd budget. 
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Särskilda uttalanden 
Gustav Johansson m.fl. (M) lämnar ett särskilt uttalande: 
  
Sverige, Stockholm och därmed även Enskede-Årsta-Vantör 
befinner sig i ett kärvt ekonomiskt läge. Moderaterna är ett parti 
som alltid strävar efter god hushållning med resurserna samtidigt 
som det kommunala uppdraget ska levereras till medborgarna med 
god kvalitet. Det handlar till stor del om att prioritera och fokusera 
på kommunens kärnuppdrag. Under förra mandatperioden hade vi 
en pandemi som ledde till stora utmaningar för ekonomin och 
verksamheterna. Trots det lyckades vi både hålla budget och 
samtidigt leverera kvalitativa insatser till våra medborgare. 
  
Vi har förståelse för att det är svårt att styra i dagens ekonomiska 
läge men det är det ansvaret att styra innebär. Det är ett ansvar att 
inte ge allt till alla utan att prioritera så munnen rättas efter 
matsäcken, alltså att man följer det budgetutrymmet som ges av 
fullmäktiges budget. 
  
Vi skulle därför önska att majoriteten återkommer med en plan för 
hur ekonomin ska balanseras på årsbasis. För utan en god ekonomi 
kan inte heller ha en god verksamhet. 
  
Peter Backlund (L) lämnar ett särskilt uttalande: 
  
Tertialrapporten visar att stadsdelsnämnden driver väldigt mycket 
bra verksamhet av hög kvalitet. Hade vi liberaler fått styra i nuläget 
skulle följa inriktningsmål gälla: 

1. Ett frihetens Stockholm som ger varje individ möjligheter att 
uttrycka sig och förutsättningar att leva ett självständigt liv 

2. Ett grönt och innovativt Stockholm som är ledande i 
klimatomställningen och ger goda förutsättningar för ett 
fritt närings- och kulturliv. 

3. Ett Stockholm med god ekonomi som slår vakt om de 
mänskliga rättigheterna, öppenhet och valfrihet. 

  
Utifrån dessa övergripande mål bygger vi vår politik för ett 
liberalare Stockholm som vi också redogjort för ett flertal gånger 
både i stadsdelsnämnd när VP behandlades och i den så kallade 
treårsbudgeten samt också i kommunfullmäktige där vi lade en 
stram alternativ budget för 2023. Vi är medveten om att det är tuffa 
ekonomiska förutsättningar, och självklart hade vi i fortsatt 
majoritet fått prioritera hårt för att klara en verksamhet med hög 
kvalitet utifrån givna ekonomiska förutsättningar. Men vi är 
övertygade att vi klarat detta. 
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Den nuvarande majoritetens Tertial 1 visar ett växande ekonomiskt 
underskott, i dagsläget -10,1 miljoner kronor. Ekonomiskt bistånd 
visar ett underskott på -4,5 miljoner, och förvaltningen flaggar för 
att underskottet kan komma att öka, vilket vi varnade för tidigt. 
Exemplen kan mångfaldigas. Vi efterlyser planer från majoriteten 
hur budgeten ska kunna hållas. Risken finns att nämndens 
verksamhetsår slutar med ett långt större underskott om inget görs. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1194663 Tertialrapport 1 år 2023 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 
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§ 8 
Val av regionalt råd för funktionshinderfrågor för 
stadsdelsnämnderna Farsta, Enskede-Årsta-Vantör och 
Skarpnäck 2023-2026  
Avsägelser i Farstas, Enskede-Årsta-Vantörs och Skarpnäcks 
råd för funktionshinderfrågor 
EÅV 2022/922 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner avsägelser från 
Marianne Björkander och Sven Samuelsson, företrädare för 
organisationen Funktionsrätt Stockholms stad, från deras uppdrag 
som ledamöter i Farstas, Enskede-Årsta-Vantörs och Skarpnäcks 
råd för funktionshinderfrågor. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den 2 januari beslutade Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd att 
utse åtta ledamöter till stadsdelsnämnderna Enskede-Årsta-Vantörs, 
Farstas och Skarpnäcks gemensamma regionala råd för 
funktionshinderfrågor för perioden 2023–2026 enligt nomineringar 
från funktionshinderrådens nomineringsutskott. I början av året har 
två av ledamöterna; Marianne Björkander och Sven Samuelsson, 
meddelat att de inte önskar fortsätta som ledamöter i 
funktionshinderrådet. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner avsägelserna. 
Platserna hålls vakanta i avvaktan på nya nomineringar från 
funktionshinderrådens nomineringsutskott. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/922-3 Tjänsteutlåtande: Val av regionalt råd för 
funktionshinderfrågor för stadsdelsnämnderna Farsta, 
Enskede-Årsta-Vantör och Skarpnäck 2023-2026 
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§ 9 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds 
delegationsordning 2023  
Uppdatering av delegationsordningen 
EÅV 2022/687 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förslag 

till uppdatering av delegationsordningen. 
2. Uppdateringarna gäller från och med den 26 maj 2023. 
3. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd kan delegera beslutanderätt 
till nämndens presidium, sociala delegationen, en politiker som är 
ledamot i nämnden, en anställd i Stockholms stad eller en 
automatiserad beslutsfunktion. Syftet med att delegera 
beslutanderätt är att avlasta nämnden från rutinartade ärenden och 
möjliggöra en effektivare förvaltning. 
 
Nämnden beslutade den 15 december 2022 om en 
delegationsordning för 2023. Den 23 februari 2023 beslutade 
nämnden om mindre uppdateringar i delegationsordningen. Efter 
det har behov av ytterligare uppdateringar tillkommit. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner de föreslagna uppdateringarna och att de gäller från och 
med den 26 maj 2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/687-8 Tjänsteutlåtande: Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnds delegationsordning 2023 

 EÅV 2022/687-9 Bilaga: Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnds delegationsordning 2023 
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§ 10 
Förordnande att begära handräckning enligt 43 § 1 st. 2 
p. LVU  
Handräckning för att verkställa beslut om vård eller 
omhändertagande enligt LVU 
EÅV 2023/146 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd förordnar nedan 

namngivna tjänstepersoner rätt att enligt 43 § 1 st. 2 p. lagen 
(1990:52) med särskilda bestämmelser om vård av unga, 
inom nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 
Polismyndigheten och, i särskilda fall, Kriminalvården. 

2. Besluten ska anmälas till Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnds sociala delegation. Sociala delegationens 
protokoll anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

3. Tidigare förordnanden enligt 43 § 1 st. 2 p. lagen (1990:52) 
med särskilda bestämmelser om vård av unga upphör att 
gälla. 

 
Avdelning Social omsorg barn och unga 
Avdelningschef Jeanette Holmqvist, enhetschefer Sandra Rosquist, 
Eva Murtosaari, Jone Källsäter och Jenny Johansson, biträdande 
enhetschefer Karin Neubeck, Lisa Björlin, Malin Lindgren, Louise 
Carlström, Eva Mowitz, Carola Flink, Johanna Lundahl, Sofia 
Slotte, Lisa Päviö och Ann Lasses, mentorer Therese Leuchovius 
och Helena Sjöholm. 
 
Avdelning Social omsorg vuxen 
Enhetschefer Tobias Nilsson och Malin Sagman, biträdande 
enhetschefer Marianne Ahrnfelt, Jeanette Karlsson, Tony Leü och 
Andrea Johansson Saarinen. 
 
Gruppledare och socialsekreterare vid socialjouren 
Abdelaziz Abdelsaid, Ann Dahlgren, Anne-Catrine Jonsson, Annika 
Panfichi Olsson, Antonio Bracamonte, Carl-Johan Kvist, Daniel 
Colegate, Elin Axelsson, Elin Orvik, Elisabet Lundqvist, Emma 
Magnusson, Eva Thomasson, Felicia Narvaez Adolfsson, Feryal 
Lövström, Frida Allertz, Helena Svensson, Johanna Kumblad, Julia 
Falk Nordberg, Katrin Pettersson, Lena Svärd, Lena Wedberg, 
Liliana Pellegrino, Liselotte Tronders, Lis-Marie Boija, Mait 
Fredlund, Malin Hultlid, Malin Karlsson, Marimba Roney, 
Millicent Reyes, Mohamud Abdi Osman, Nicolina Wallmark, Philip 
Lindholm, Sanna Eriksson, Ylva Engelbrektsson, Ylva Westerdahl 
och Veronica Larsson. 
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Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden kan begära hjälp av Polismyndigheten och i 
särskilda fall Kriminalvården för att genomföra beslut om vård eller 
omhändertagande enligt lagen (1990:52) med särskilda 
bestämmelser om vård av unga (LVU). Detta kallas för 
handräckning. 
  
Stadsdelsnämnden kan förordna särskilt namngivna tjänstepersoner 
att begära handräckning i nämndens ställe enligt 43 § 1 st. 2 p. 
LVU. I samband med personalförändringar behöver 
stadsdelsnämnden besluta om ett nytt förordnande. 
Personalförändringar har skett vid Social omsorg barn och unga. 
  
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
ger namngivna tjänstepersoner rätt att begära handräckning i 
nämndens ställe enligt 43 § 1 st. 2 p. LVU. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/146-4 Tjänsteutlåtande: Förordnande att begära 
handräckning enligt 43 § 1 st. 2 p. LVU 
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§ 11 
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med Nya Rågsveds 
Folkets Hus  
Överenskommelse om idéburet offentligt partnerskap 
EÅV 2022/1033 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

överenskommelsen om idéburet offentligt partnerskap med 
Nya Rågsveds Folkets Hus. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger 
stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna överenskommelsen. 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger 
stadsdelsdirektören i uppdrag att fatta de beslut som krävs 
för att överenskommelsen ska fylla sitt syfte. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning och Nya Rågveds 
Folkets Hus har noterat att invånare lyfter synpunkter om upplevd 
otrygghet i området, låg tillit till grannar i området samt skepsisism 
mot myndigheter. 
 
Nya Rågsveds Folkets Hus har en möjlighet att sprida information 
på sin hemsida om vad det samlade civilsamhället i Rågsved 
erbjuder. Föreningen skulle kunna administrera och publicera ett 
kalendarium med diverse aktiviteter från olika föreningar aktiva i 
området. Fördelen med ett samlat kalendarium är att samlad 
information om vad civilsamhället erbjuder, på en bestämd plats, 
förenklar för invånare att få en överblick över utbudet i sitt 
närområde. Detta förväntas leda till fler deltagare på aktiviteter, fler 
tillfällen att möta likasinnade och en positivare syn på både 
organisationer och grannar vilket i sin tur genererar en starkare 
kollektiv förmåga i Rågsved med omnejd. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner överenskommelsen om ett idéburet offentligt partnerskap 
med Nya Rågsveds Folkets Hus. Vidare föreslår förvaltningen att 
nämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 
överenskommelsen samt fatta de beslut som krävs för att 
överenskommelsen ska fylla sitt syfte. 
 

Jäv 
Peter Dannqvist (MP) anmäler jäv och deltar inte i genomgång och 
beslut i ärendet. 
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Yrkanden 
Gustav Johansson m.fl. (M), Peter Backlund (L), Christina Peterson 
(C) och Emelie Wassermann (SD) yrkar att nämnden beslutar 
följande: 
  

1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd avslår förslaget om 
idéburet offentligt partnerskap med Nya Rågsveds Folkets 
Hus 

  
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) är en samverkansform där en 
överenskommelse sluts mellan offentlig och idéburen sektor. Syftet 
ska vara att nå ett samhälleligt mål i allmänhetens intresse. IOP 
som företeelse behöver vara förenligt med statsstödregelverket och 
får inte vara i konflikt med kommunallagen. Det innebär bland 
annat att en IOP inte får innebära att stöd ges till enskilda personer 
eller aktörer. 
  
Nu vill den samlade vänstermajoriteten teckna ett IOP-avtal med 
Nya Rågsveds Folkets hus. Vänstermajoriteten vill tillsammans med 
Nya Rågsveds Folkets hus skapa ett kalendarium på 
organisationens egen hemsida. Kostnaden för skattebetalarna är 50 
000 kr per år samt att stadsdelen ska stå för personalresurser och 
marknadsföring. 
  
Vad bekostar eller bidrar då Nya Rågsveds Folkets Hus för i detta 
kalendarium. Svaret är uppseendeväckande. De står för 
arbetsgivaransvar för de som ska hantera detta kalendarium. 
Därutöver inget. Då organisationen med största sannolikhet redan 
har arbetsgivaransvar för dessa personer kan vi inte se annat än att 
detta är att se som ett stöd till en enskild förening, som majoriteten 
styr över. 
  
Utöver ovanstående vill vi upplysa om att användandet av enskilda 
hemsidor har varit på nedåtgående sedan länge, så användningen 
av detta kalendarium kommer sannolikt vara mycket lågt. Sociala 
medier tar över mer och mer. I sociala medier finns också alternativ 
som är gratis att använda. Organisationen kan enkelt tillsammans 
med övriga som vill marknadsföra och visa upp sina aktiviteter 
skapa en gemensam sida på exempelvis Facebook eller annan 
social mediaplattform. Vi är säkra på att organisationen då når 
betydligt fler medborgare och kostnaden där är nära noll. 
  
De många tveksamheter i detta ärende bör även ses i ljuset av 
kopplingarna som finns mellan vänstermajoriteten och styrelsen i 
Nya Rågsveds Folkets Hus. En klar majoritet av ledamöterna i 
styrelsen har eller har haft tunga förtroendeuppdrag i något av 
vänstermajoritetens partier. Det är viktigt att medborgarna har 
insyn och förståelse för vad som sker med deras skattepengar. I ett 
läge där Stockholms ekonomi går på knäna och varje krona gör 
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skillnad är det uppseendeväckande att majoriteten väljer att 
prioritera detta. Oppositionen yrkar därför kraftfullt på ett avslag 
på detta, moraliskt tveksamma, ärende. 
  
Christina Peterson (C) yrkar bifall till sitt förslag till beslut. 
  
Emelie Wassermann (SD) yrkar bifall till sitt förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Hassan Jama (V) ställer Gustav Johanssons m.fl. (M), 
Peter Backlunds (L), Christina Petersons (C) och Emelie 
Wassermanns (SD) förslag mot förvaltningens förslag till beslut och 
finner att nämnden beslutar i enlighet med förvaltningens förslag till 
beslut. 
  

Votering 
Gustav Johansson (M) begär votering. 
  
Stadsdelsnämnden godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för förvaltningens förslag. 
Nej-röst för Gustav Johanssons m.fl. (M), Peter Backlunds (L), 
Christina Petersons (C) och Emelie Wassermanns (SD) förslag. 
  
Omröstningen utföll, enligt nedan, med sju (7) ja-röster mot sex (6) 
nej-röster. Ordförande Hassan Jama (V) finner att nämnden beslutar 
i enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 
  
Ledamöter/tjänstgörande ersättare Ja Nej Avstår 
Hassan Jama (V) x     
Peter Becklund (L)   x   
Kristina Öberg (S) x     
Alexander Petersson (S) x     
Ingela Edlund (S) x     
Mikael Hörnkvist (S) x     
Cecilia Herrström (V) x     
Bodil Unenge (MP) x     
Gustav Johansson (M)   x   
Henrik Virro (M)   x   
Victor Siljevik (M)   x   
Emelie Wassermann (SD)   x   
Christina Peterson (C)   x   
Summa 7 6 0 

Sida 20 (39)



 
 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

  

Reservationer 
Gustav Johansson m.fl. (M), Peter Backlund (L), Christina Peterson 
(C) och Emelie Wassermann (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för sitt eget yrkande. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/1033-1 Tjänsteutlåtande: Idéburet offentligt 
partnerskap med Nya Rågsveds Folkets Hus 

 EÅV 2022/1033-2 Bilaga: Överenskommelse om idéburet 
offentligt partnerkskap med Nya Rågsveds Folkets Hus 
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§ 12 
Ansökan om behörighet till Inspektionen för vård och 
omsorgs registertjänst  
EÅV 2023/310 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i uppdrag 
att ansöka om behörighet till Inspektionen för vård och omsorgs 
registertjänst. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Verksamhet som bedrivs enligt socialtjänstlagen (SoL) eller lagen 
om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) är skyldig att 
anmälas till Inspektionen för vård och omsorgs (IVO) register. 
 
IVO har lanserat en e-tjänst där de som är representanter för 
offentlig verksamhet kan granska, godkänna och ändra uppgifter om 
sina verksamheter i IVO:s register. För att kunna använda e-tjänsten 
behöver Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ansöka om 
behörighet för tjänsten. 
 
IVO:s registertjänst skulle underlätta administrationen kring 
anmälan av nya verksamheter eller ändringar inom befintliga 
verksamheter till IVO:s register. Därför föreslår förvaltningen att 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i uppdrag 
att ansöka om behörighet till IVO:s registertjänst. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/310-1 Tjänsteutlåtande: Ansökan om behörighet 
till Inspektionen för vård och omsorgs registertjänst 
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§ 13 
Fortsatt evakuering av Dalens gruppbostad, 
Tussmötevägen 173  
EÅV 2023/324 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd fortsätter evakuera 

Dalens gruppbostad LSS i lokaler på Tussmötevägen 173, 
122 64 Enskede under tiden utredning av nya permanenta 
lokaler pågår. Evakuering gäller till och med 24 maj 2024. 

2. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Dalens gruppbostad LSS låg tidigare på Bersågränd 9, 121 31 
Enskededalen. Efter en besiktning sommaren 2022 ansågs det att 
lokalerna på Bersågränd 9 behövde en full renovering samtidigt 
som man började utreda om lokalerna var ändamålsenliga. Därför 
beslutade avdelningschef att, på delegation, tillfälligt evakuera 
gruppbostaden till Tussmötevägen 173, 122 64 Enskede. 
 
Förvaltningen bedömer att det inte är möjligt för Dalens 
gruppbostad LSS att flytta tillbaka till Bersågränd 9. Förvaltningen 
utreder nya permanenta lokaler för verksamheten. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
beslutar om fortsatt evakuering av Dalens gruppbostad LSS i 
lokaler på Tussmötevägen 173 i ett år t.o.m. 24 maj 2024. Under 
tiden fortsätter förvaltningens utredning om nya permanenta lokaler 
för Dalens gruppboende LSS. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/324-1 Tjänsteutlåtande: Fortsatt evakuering av 
Dalens gruppbostad, Tussmötevägen 173 
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§ 14 
Remiss av stadsrevisionens årsrapport 2022 för 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd  
Svar på remiss från stadsrevisionen, dnr RVK 2023/22 
EÅV 2023/331 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsrevisionen har granskat stadsdelsnämndens verksamhet under 
2022. Stadsrevisionen bedömer att nämnden har bedrivit 
verksamheten på ett ekonomiskt tillfredsställande sätt och att 
räkenskaperna är upprättade i enlighet med lagstiftning och god 
redovisningssed. Nämnden bedöms vidare ha bedrivit verksamheten 
på ett delvis ändamålsenligt sätt och rekommenderas vidta åtgärder 
som gäller uppföljning av placerade barn, löneprocessen, 
förtroendekänsliga poster och hantering av extra skyddsvärda 
personuppgifter. 
 
Förvaltningen redovisar förslag på åtgärder för att möta de 
rekommendationer som revisionen lämnar, och föreslår att nämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/331-2 Tjänsteutlåtande: Remiss av 
stadsrevisionens årsrapport 2022 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 

 EÅV 2023/331-1.1 Årsrapport 2022 för Enskede-Årsta-
Vantörs stadsdelsnämnd - Rapport från stadsrevisionen 
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§ 15 
Remiss av motion om att avkräva årliga registerkontroller 
av personer som arbetar med barn och unga  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2023/123 
EÅV 2023/263 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har den 1 mars 2023 remitterat en motion om 
årliga registerkontroller till stadsledningskontoret, 
utbildningsnämnden samt tre stadsdelsnämnder. Nämnden ska yttra 
sig senast den 16 juni 2023. Motionen har väckts av Linnéa Vinge 
(SD). 
 
Motionären föreslår att kommunfullmäktige beslutar ge berörda 
nämnder i uppdrag att uppdra åt skolor, förskolor, 
fritidsverksamheter, idrottsförbund och föreningar, som är helt eller 
delvis kommunalt finansierade, att efterfråga årliga utdrag ur 
belastningsregistret av personer som arbetar nära barn och unga. 
 
Linnéa Vinge (SD) menar att årliga registerutdrag av personer som 
arbetar i kontakt med barn och unga kommer förebygga sexualbrott 
mot barn samt kriminell rekrytering. 
 
Mot bakgrund av statens offentliga utredningar från 2014 och 2019 
och gällande lagstiftning anser inte förvaltningen att Stockholms 
stad kan avkräva årliga registerkontroller av personer som arbetar 
med barn och unga. 
 
Stockholms stad kan istället exempelvis utreda möjligheter för 
alternativa metoder för att förebygga sexualbrott mot barn och 
kriminell rekrytering. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Yrkande 
Emelie Wassermann (SD) yrkar att nämnden beslutar följande: 
  

1. Att avslå förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen. 

2. Därutöver anföra följande: 
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Alla barn och unga ska kunna känna sig trygga. Därför måste 
Stockholms stad kunna garantera att de som arbetar med barn och 
unga också är lämpade att göra det. Idag krävs utdrag ur 
belastningsregistret i samband med nyanställning i exempelvis 
skola eller förskola för att säkerställa att personen inte tidigare är 
dömd för sexuella övergrepp eller andra grova brott som gör det 
olämpligt att arbeta inom dessa verksamheter. 
  
Bristerna med dagens regelverk är att det inte fångar upp de som 
döms för dessa brott efter det att anställningen påbörjats. Trots 
detta kan nog alla enas om att det inte ska vara möjligt för någon 
som exempelvis döms för sexualbrott mot barn att fortsätta arbeta i 
förskola/skola. 
  
För att avvärja dessa brister har Sverigedemokraterna därför 
föreslagit att staden årligen ska efterfråga registerutdrag. Detta är 
rutiner som flertalet idrottsföreningar redan tillämpar. På det sättet 
kan alla som arbetar med barn och unga vara med och förebygga 
risken för att barn utsätts för övergrepp. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Hassan Jama (V) ställer Emelie Wassermanns (SD) 
förslag mot förvaltningens förslag till beslut och finner att nämnden 
beslutar i enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 
  

Reservation 
Emelie Wassermann (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
sitt eget yrkande. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/263-2 Tjänsteutlåtande: Remiss av motion om att 
avkräva årliga registerkontroller av personer som arbetar 
med barn och unga 

 EÅV 2023/263-1 Följebrev Motion om att avkräva årliga 
registerkontroller av personer som arbetar med barn och 
unga, KS 2023/123 

 EÅV 2023/263-1.1 Motion om att avkräva årliga 
registerkontroller av personer som arbetar med barn och 
unga 
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§ 16 
Remiss av stöd till barnfamiljer  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 
EÅV 2023/425 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Regeringen har i Vårändringsbudgeten föreslagit en höjning och 
förlängning av det tillfälliga tilläggsbidraget till barnfamiljer med 
bostadsbidrag till och med den 31 december 2023. 
Kommunstyrelsen har utifrån det tagit fram ett förslag. Förslaget 
har skickats på remiss till stadsledningskontoret, socialnämnden och 
stadens stadsdelsnämnder för yttrande. 
  
Kommunstyrelsen föreslår att: 

 Barnfamiljer som har rätt till det av regeringen föreslagna 
tidsbegränsade förstärkta tilläggsbidraget inom 
bostadsbidraget, får avräkna tilläggsbidraget vid beräkning 
av ekonomiskt bistånd efter prövning enligt 4 kap. 2 § under 
förutsättning att riksdagen fattar beslut i enlighet med 
regeringens förslag. 

 Socialnämnden ska stödja stadsdelsnämnderna vid 
införandet av nya arbetssätt utifrån förslaget.  

 Att nämnderna ska kompenseras för den uteblivna 
besparingen. 

  
Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget och ser att det går i 
linje med nämndens mål att prioritera ekonomiskt utsatta 
barnfamiljer. Vidare utgår även förslaget från ett tydligt 
barnrättsperspektiv. Förvaltningen kan också se vissa risker med 
förslaget, som exempelvis ökade kostnader och ökad 
administration. 
  
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Jäv 
Gustav Johansson (M) anmäler jäv och deltar inte i genomgång och 
beslut av ärendet. 
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Särskilt uttalande 
Peter Backlund (L) lämnar ett särskilt uttalande: 
  
Vi liberaler värnar alltid de som har det sämst förspänt i samhället. 
När nu den ekonomiska krisen slagit till med hög inflation, 
räntehöjningar och annat påverkas de allra flesta i vårt land. I det 
läget är det absolut nödvändigt att försöka underlätta för de som 
har allra sämst förutsättningar genom t ex tilläggsbidrag till 
barnfamiljer med bostadsbidrag. Det är också rimligt att dessa 
familjer slipper avräkna det tillfälliga tilläggsbidraget vid 
beräkning av ekonomiskt bistånd. Vi liberaler vill också att normen 
för ekonomiskt bistånd ska höjas, något som också skulle underlätta 
för de som påverkas mest i dessa mycket tuffa tider. 
  
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 1185946 Tjänsteutlåtande: Remiss av stöd till barnfamiljer 
 EÅV 2023/425-1.1 Remiss: Stöd till barnfamiljer  
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§ 17 
Remiss av samråd om planärende – del av Älvsjö 1:1 i 
stadsdelen Hagsätra, vid Gällerstagränd samt 
Stjärnsundsgatan  
Svar på remiss från stadsbyggnadskontoret, dnr 2021-03098 
EÅV 2023/338 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har arbetat fram ett förslag till detaljplan 
som möjliggör bebyggelse av tre flerbostadshus med totalt cirka 
240 studentbostäder på två olika platser i Ormkärr, som ligger i 
stadsdelen Hagsätra. Den planerade bebyggelsen ligger på befintlig 
parkmark, och för den ena platsen krävs det att en ny angöringsgata 
från Gällerstagränd in mot parken anläggs. 
 
Förvaltningen konstaterar att det idag är en låg andel hyresrätter i 
Ormkärr och anser därför att det är lämpligt att bygga 
studentbostäder där. Förvaltningen har framförallt synpunkter på 
angöringsgatan till det södra området, och föreslår att dess påverkan 
på fotgängare och cyklister utreds vidare i den fortsatta 
planprocessen. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Särskilda uttalanden 
Gustav Johansson m.fl. (M), Peter Backlund (L) och Christina 
Peterson (C) lämnar ett gemensamt särskilt uttalande: 
  
Vi delar förvaltningens synpunkter om att studentbostäder i 
Ormkärr kan tillföra en kvalitet och mer av folkliv i området. 
Området ligger relativt nära Södertörns högskola varför 
studentbostäder kan vara lämpligt på de två platser som anges. Vi 
delar också förvaltningens synpunkter om att det södra områdets 
planerade angöringsgata innebär en försämring för gång- och 
cykeltrafikanter, som måste beaktas vidare i det fortsatta 
planarbetet. 
  
Det södra områdets höga kvaliteter som parkmark måste i så hög 
grad som möjligt bevaras. Kan man minska fotavtrycket i detta 
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avseende, är det välkommet för att säkerställa att så mycket parkyta 
med många träd kan finnas kvar. Vi utesluter därför inte att 
storleken på det planerade lamellhuset kan minskas något, då det 
ändå tillförs många studentbostäder totalt i området. 
  
Emelie Wassermann (SD) lämnar ett särskilt uttalande: 
  
Stockholm växer och byggandet av nya bostäder är en del av detta. 
Sverigedemokraterna anser dock att byggande och förtätning måste 
ske varsamt och med hänsyn till områdets befintliga karaktär. Flera 
av de boende på Stjärnsundsgatan och Gällerstagränd är oroliga 
med anledning av att grönområden skall tas i anspråk. Detta har en 
negativ inverkan på det befintliga djurlivet samt människors 
möjlighet till rekreation i närområdet. Det finns även en oro för att 
de föreslagna byggnaderna i 4 våningar, förutom att de inte passar 
in i området, dessutom kommer att skugga de befintliga lägre husen 
och leda till insyn. 
  
Med anledning av ovanstående kommer Sverigedemokraterna att 
följa upp remissärendet i högre instans. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/338-4 Tjänsteutlåtande: Remiss av samråd om 
planärende - del av Älvsjö 1:1 i stadsdelen Hagsätra,vid 
Gällerstagränd samt Stjärnsundsgatan  

 EÅV 2023/338-1.3 Planärende på samråd 
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§ 18 
Stadsdelsdirektörens information  
Stadsdelsdirektör Anders Carstorp informerar om utvärdering efter 
en skjutning i Rågsved, Spring Beast-festivalen i Snösätra, städning 
i Rågsved centrum samt program för sommar 2023. 
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§ 19 
Anmälningar för kännedom 
Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger anmälningsärendena 
till handlingarna. 
 
Anmälda handlingar  

 Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd 2023-04-18 
 Protokoll 2023-03-31 
 Redovisning av underlag till IVO gällande tillsyn av NIS 

direktivet 
 Svar till IVO gällande tillsynsärende av NIS-lagen 
 E-post om miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut den 25 

april 2023 § 11 
 E-post om socialnämndens beslut den 25 april 2023 § 13 
 E-post om socialnämndens beslut den 25 april 2023 § 15 
 Minnesanteckningar 2023-03-31 
 Protokoll förvaltningsgrupp 12 april 2023 
 E-post om trafiknämndens beslut den 20 april 2023 § 11 
 E-post om kulturnämndens beslut den 25 april 2023 § 15 
 Protokoll från Enskede-Årsta-Vantörs sociala delegation 4 

maj 2023 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 14 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 15 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 20 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 18 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 16 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 24 april 2023 § 17 
 E-post om kommunstyrelsens beslut den 26 april 2023 § 7 
 Revisionsberättelse för Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsnämnd år 2022 
 Årsredogörelse 2022 - Stadsrevisionen 
 E-post om kommunfullmäktiges beslut 8 maj 2023 § 11 
 Protokoll från Enskede-Årsta-Vantörs sociala delegation 17 

maj 2023 
 Protokoll från möte med stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2023-05-22 
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§ 20 
Redovisning av delegationsbeslut  
EÅV 2023/31 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger redovisningen av 
delegationsbeslut till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/31-10 Redovisning av delegationsbeslut 2023-04-
06 - 2023-05-12 
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§ 21 
Stadsdelsnämndens frågor  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i uppdrag 
att bereda skrivelserna nedan och återkomma till nämnden med 
svar. 
 

Inkomna skrivelser 
Emelie Wassermann (SD) lämnar in en skrivelse om förvaltningens 
Twitterkonto samt en skrivelse om bosättningar nära Högdalens 
skatepark. 
  
Peter Backlund (L) lämnar in en skrivelse om situationen runt 
Sturebyskolan på kvällstid. 
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§ 22 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2023/428 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/428-1 22. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § föräldrabalken (FB) 
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§ 23 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2023/428 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/428-2 23. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § föräldrabalken (FB) 
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§ 24 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2023/428 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/428-3 24. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § föräldrabalken (FB) 
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§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2023/428 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/428-4 25. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § föräldrabalken (FB) 
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§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2023/428 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2023/428-5 26. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § föräldrabalken (FB) 
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